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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Polt Péter, legfőbb ügyész 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Megvédi végre a Magyar Állam a magyar nőket az 
erőszaktól?" 

Tisztelt Legfőbb Ügyész Úr!

A telex.hu internetes portálon megjelent „Az egyik képen egy férfi áll mögöttem egy kardszerű
eszközzel,  a  hozzászólók pedig le  akarják vágni  a  nyakam” című cikkben -  többek között  -  a
következőket írják:

„Néhány  napja  jelent  meg  egy  Reddit-poszt  az  Askhungary  nevű  csoportban,  amelyben  egy
felhasználó a Motherless nevű pornóoldalon található tartalmakra hívja fel a figyelmet. A poszt
szerzője arról ír, a pornó elmére gyakorolt hatásáról szóló szakdolgozatához kutatott az interneten,
így bukkant az oldalon található fórumokra, ahol felhasználók utcán lefotózott nőket töltenek fel,
majd arról fantáziálnak közösen, hogyan kínoznák, erőszakolnák vagy ölnék meg őket.

A Hunt Her Down (Vadászd Le) nevű mappában található képek között több magyar, feltehetően
kiskorú lány is feltűnik, a kommentek pedig explicit módon írják le, hogy milyen kegyetlenségeket
művelnének  a  képeken  szereplő  nőkkel.  Egy  másik,  Girl  Meat  Market  (Női  Húspiac)  nevű
mappában korral,  névvel  és nemzetiséggel  rakták ki  nők,  köztük influenszerek képeit.  Ezeken a
képeken egy licit aktuális ára is szerepelt, a feltöltő pedig azt ígérte, ha valaki kifizeti a megfelelő
összeget, különféle dolgokat tesz a nőkkel, de azt, hogy mit, nem írta le. Az oldalon a kommentek
között  olyan képeket posztoltak a felhasználók,  amin az eredeti  fotók vannak megszerkesztve,  a
nőket pedig karddal a torkukon, vagy egyéb kínzásnak alávetve ábrázolják, de sokan részletesen
leírják azt is, mit tennének velük. Ezek a mappák azóta törlődtek az oldalról.

(...)

Az áldozat arról számolt be, hogy egy idegen lány hívta fel a figyelmét, hogy kikerült az oldalra.
„Két képemet lopták el, ami sérti a személyemhez tartozó jogaimat, hiszen az engedélyem nélkül
töltötték fel ezeket a képeket. Az egyik képen egy férfi áll mögöttem, egy kardszerű eszközzel. A



hozzászólásokban  az  olvasható,  hogy  le  akarják  vágni  a  nyakam  (és  hasonló  megrázó,  beteg
fantáziák)”. Az érintett lány ezután úgy döntött, feljelentést tesz, azonban arról számolt be, hogy
amikor ezt megtette, az ügyben eljáró nyomozó megalázóan viselkedett vele.

„Azt mondta, hogy nem sérültek a jogaim, ez nem bűncselekmény. Azt kérdezte, miért félek 12 éves
gyermekek hozzászólásaitól és miért tulajdonítok ennek nagy figyelmet? A képekkel szerinte nincs
gond, eközben pedig az oldalt nézte és szórakozott.

Azt éreztem, hogy nem tesznek semmit és nem is számítok. Kérdezte, hogy láttam-e az oldalt, amire
azt válaszoltam, hogy igen, de számomra kellemetlen. Ezután azt kérdezte, hogy szégyellős vagyok-
e?  Ezt  a  hozzáállást  nem tartom helyesnek.  Mikor  elmondtam neki,  hogy  szerintem sérültek  a
jogaim, azt  mondta,  hogy ő nem a pszichológusom, ne beszéljek neki arról,  hogy kellemetlen-e
számomra, vagy sem. Végezetül azt mondta, hogy nem fog vele semmi rossz történni. Remélem,
hogy így lesz, de mi van abban az esetben ha valakivel mégis?”

 

Legfőbb Ügyész Úr!

Ez és az ehhez hasonló esetek súlyosan sértik az áldozatok személyiségi jogait és alkalmasak olyan
félelemkeltésre,  amely  az  áldozatok  életminőségét  igen  jelentősen  csökkentik.  Ezen  túlmenően
súlyos veszélyt jelentenek az áldozatokra és minden magyar nőre.

Amennyiben helytálló a fenti idézetben szereplő áldozati elbeszélés arról, hogy az ügyben eljáró
nyomozó  milyen  módon  reagált,  úgy  az  ügy  túlnyúlik  a  cseh  pornóoldalt  működtető(k)
tevékenységén és felveti a Magyar Állam súlyos felelősségét és nem csupán ebben, hanem minden,
a magyar nőket érintő bűncselekmény ügyében!

 

Kérdezem Önt:

Megvédi végre a Magyar Állam a magyar nőket az erőszaktól?

 

Megkérem, hogy azon túl, hogy szokásos módon feljelentésként kezeli az ügyet, mind Ön, mind az
ön által  vezetett  szervezet szenteljen kiemelt  figyelmet annak, hogy az eljáró hatóságok érdemi
munkát végezzenek! Felhívom tovább szíves figyelmét arra, hogy olyan természetű ügyről van szó,
ahol  az  eljáró  hatóságoktól  az  empátia  és  tisztelet,  és  nem  a  bunkó  hányavetiség  és  primitív
cinizmus a helyes magatartás! Ez amúgy általában is így kellene, hogy legyen!

 

Budapest, 2024. augusztus 25.

 

Dr. Vadai Ágnes

Demokratikus Koalíció

2 


